

**ВЫПИСКА ИЗ ПРОТОКОЛА**

**Заседания № 2024-15 НТС ЛЯП**

**от 19 ноября 2024 г.**

Присутствовали на заседании 44 члена НТС из общего числа 45 членов НТС.

НТС заслушал доклад и рассмотрел предложение об открытии проекта «Изучение свойств нейтрино в ускорительных экспериментах».

НТС решил одобрить проект и рекомендовать ПКК по физике частиц открыть проект на 3 года с 2026 года в теме 02-2-1099-2010/2026 «Изучение нейтринных осцилляций и астрофизические исследования» с 1 приоритетом.

Рецензент: А.В. Куликов (ЛЯП ОИЯИ), О.В. Теряев(ЛТФ/ЛФВЭ ОИЯИ)

Председатель НТС ЛЯП



В. В. Глаголев

Секретарь НТС ЛЯП



М. И. Госткин

**ABSTRACT OF THE MINUTES**

**OF THE November 19, 2024**

**№ 2024-15 DLNP STC MEETING**

44 STC members were present at the meeting out of a total 45 STC members.

DLNP STC heard the report and considered the proposal to open the project “Studying neutrino properties in accelerator experiments”.

STC decided to endorse the report and to recommend that PAC support the opening of the project “Studying neutrino properties in accelerator experiments” for 3 years from 2026 within theme 02-2-1099-2010/2026 “Study of Neutrino Oscillations and Astrophysical Research” with 1 priority.

Referee: A.V. Koulikov (JINR), O.V. Teryaev (JINR)

DLNP STC Chairman



V.V. Glagolev

DLNP STC Secretary



M.I. Gostkin